

CONTENTS

The Effects of Low Power Level of Ultrasonic Waves of Rice Wine Maturation	Ching-Zu Chang Yie-Ju Chang	1
Purification and Characterization of a Trypsin Inhibitor from Brassica campestris Seeds	Chih-Hung Hung Chou-Chun Huang Wein-Shiang Tsai Hai-Lung Wang Yuan-Liang Chen	13
Effects of Coping Ability on the Glycemic Control in Outpatients with Diabetes Mellitus	Yu-Chu Chung Shu-Wen Yang Chi-Hsuan Fang Te-Lin Hsia	23
The Effects of VBAC Program for Nursing Students	Hsiouh-Hsing Wang Jia-Ling Sun	35
A Study of the Supply and Demand of Surgeons Manpower in Taiwan-An Application of Grey Prediction Model	Tung-Hsuan Wan Chie-Bein Chen Hsiao-Ling Huang Chi-Lin Han	49
The Introduction of Meaning and Practice of Restorative Justice on Criminal Justice	Zu-Hui Chen	65
Firth Research Ideal and Practice of Classical Poetics by Chi-Chao Liang after Fourth Day in May	Hsiu-Mei Lo	81

元培學報

第十期

目次

● 低頻超音波於米酒熟成之研究	張慶如、張意珠	1
● 油菜種子中胰蛋白酶抑制劑之純化及特性分析	洪志宏、黃兆君 蔡文翔、王海龍 陳媛孃	13
● 門診糖尿病患者之因應能力對血糖控制之影響	鍾玉珠、楊淑溫 房基璇、夏德霖	23
● 剖腹產後自然生產課程對護理系學生之成效探討	王秀香、孫嘉玲	35
● 台灣地區外科醫師人力供需之研究—灰色預測模式之應用	萬同軒、陳啟斌 黃曉令、韓季霖	49
● 論復歸式正義在刑事司法上的意義與實踐	陳祖輝	65
● 五四後梁啟超的古典詩歌研究初探	羅秀美	81

元培科技大學圖書館



J003307

元培科學技術學院

編印

中華民國九十二年十二月